
Anteckningar föräldramöte 2023-01-25 
 

Seriespel 
Vår ambition var att spela i avancerad serie, men efter att ha sett indelningen ändrade vi till 
medelserie i stället. Det är tuffa lag där också, men framför allt är det roligare lag, lag som vi inte 
brukar möta. Lagen i avancerade serien kan vi möta i träningsmatcher i stället. 
  

Lagföräldrar 
Andreas Nilsson Välimaa (Frans pappa) fortsätter som lagförälder. Andres Soto hjälper till. 
  

Kassör 
Jonas Wahlström (Eriks pappa) 
  

Lagkassa 
Står inte i powerpointen, men Andres fixade ett bidrag på 15 000 kr som ska gå till laget. 
  

Cuper 2024 
Vi satsar på att åka till Gothia cup sommaren 2024. Henrik har kontaktat Carina på kansliet och vi kan 
kanske städa på Valborg om vi är intresserade – behövs vuxna som är anmälda, så får barnen hjälpa 
till. Info och intresseanmälan kommer. 
Henrik ska ordna försäljning under våren. 
Därefter behöver vi ha ett föräldramöte där vi organiserar oss. Då behöver vi ha föräldrar som ställer 
upp och hjälper till. Annars får vi kolla upp andra cuper som kanske kostar lite mer när vi har lite mer 
pengar i kassan. 
  

Träningsläger 
Vi pratar ihop oss om det också på nästa föräldramöte. Måste se om vi har spelare hemma också. 
 

 

 

 


